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Referat  af  bestyrelsesmøde i Stenløse-Veksø Jagtforening 

Torsdag den 15. januar 2009  kl. 19.00 
Sted:    Kim Overgaard Hagbardsvej 40, Ølstykke 

 
 
Til stede:    Michael Kirkedal (MK) –Tonny Rasmussen (TR) - Kim Overgaard (KO) - Kim 

Jensen (KJ) - Michael Lindegaard (ML) -  Niels Ginnerskov (NG)  
 
Gæst:  
   
Afbud: Børge Wæverstrøm (BW) - Lars Pedersen (LP) - Hans Stage (HS) 
    
                  Dagsorden: 
 

1.  Godkendelse af referat  

2.  Orientering fra formanden 

  a. At arbejde i bestyrelsen 
  b. JKF 
  c. Reguleringskorps i Egedal Kommune   

3.  Økonomi v/ kassereren 

4.  Orientering fra udvalgene 

5.  Vinteraktiviteter – årskalenderen ( aktiviteter for hele året ) 

6.  Foreningslogo 

7.  Miljøindberetning ( forbrug af lerduer, bortskaffelse af affald ) 

8. Eventuelt 

 

Status på følgende hængepartier : 

Indkøb af 3, stk høreværn er foretaget af KO 
Førstehjælpskasse – er i klubhuset. 
Velkomstfolder – bliver færdiglavet af KO 
Flytbare skilte – er lavet 
Mere synlighed i Jæger – aktiviteter vil blive annonceret. www.svj.dk 
Hjemmesiden – se ad. 4 
 

ad. 1 
Referatet fra sidste bestyrelsesmøde den 27. november 2008 blev godkendt.  
 
 
Ad. 2 
Michael kunne oplyse at alle jagtforeningsformænd i Egedal kommune er repræsenteret i 
kommunens natursamråd. 
Årsmøde i JKF den 20. Januar på Ølstykke bibliotek– MK, NG, og KO deltager. 
MK har deltaget i et kommunalt møde omkring sommerferieaktiviteter, men fandt ikke det 
relevant for foreningen at deltage i denne. 

www.svj.dk
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Gennemgik kort gårsdagens kredsmøde, hvor det bl.a. blev præciseret, hvorledes foreningen er 
placeret mht. kredsskydninger. 
Omtalte kommende hvervekampagne, hvor målet for kreds 7 er at opnå 2000 flere medlemmer i 
2009.  
Til kredsmødet den 1/3-09  har foreningen 4 pladser. MK, KO, NG deltager. Den sidste plads 
står åben. 
I kommunen etableres et reguleringskorps med repræsentanter fra de 4 jagtforeninger. Vi finder 
interesserede i foreningen. 
18/4 kredsjagtsti – Jens Gregersen forespørges om evt. post 
Der har været annonce i Lokalavisen angående skydninger 2009. 
Miljørapport over affald fra skydebanen skal sendes til kommunen. MK, KJ og NG bringer dette 
i orden. 
At arbejde i bestyrelsen. Det blev besluttet, at hvert udvalg har en ordførende formand, som bl.a. 
vil berette om udvalgets arbejde på kommende best. møder. Følgende er valgt til formænd : 
 
Skydebaneudvalg : ML 
Aktivitetsudvalg : NG 
Kommunikationsudvalg : KO 
Uddannelsesudvalg : TR 
Jægerfora og JKF : MK   
 
 
Ad. 3 
KJ oplyste om foreningens økonomiske situation som viste et positivt resultat. 
 
 
ad. 4 
Skeetbanens skilte er i dårlig stand. KO får lavet nogle nye. 
Hjemmesiden er opdateret – i fremtiden er deadline en uge for opdateringer. TR får et kursus i 
hjemmesideskrivning af KO snarest. 
Jagttegnsholdet kører pt. med 18 kursister 
 
 
ad. 5 
Vinteraktiviteter : Skydebanen er åben følgende søndage 25/1, 22/2 og 22/3. 
Den 25/1 er banen åben fra 09.00 til 13.00 – BW og MK har vagten. 
Den 22/2 er banen åben fra 09.00 til 14.00 – KJ og LP har vagten. Fastelavnsskydning fra kl. 
13.00 til 14.00. 
Den 22/3 er banen åben fra 09.00 til 13.00 – KO og KP har vagten. 
Fisketuren lørdag den 17. Januar aflyst af skippers familie. 
Sommerskydningen starter den 18. maj og vi slutter den 10. august. KO og ML udarbejder 
vagtplan for sæsonen.  
2. Pinsedag den 1/6 er banen lukket, i stedet skydes tirsdag den 2/6. 
Præmieskydning søndag den 28/6 
Trekantskydning ……. Skydeudvalget finder en dato. 
Åbent hus arrangement på skydebanen søndag den 14. Juni – annoncering i Lokalavisen. Alle 
instruktører har mødepligt denne dag. 
Den tredje søndagsskydning tilbydes Ballerup Jagtforening at afholde deres præmieskydning – 
ligeledes åben for vores medlemmer. NG kontakter Per Jakobsen for dato. 
Tur til Susegården sensommeren 2009. NG kontakter Birgit Henriksen. 
Bukkebrunsch 16/5 på skydebanen. 
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Det blev aftalt at alle bestyrelsesmedlemmer til næste møde har overvejet og evt. tilrettelagt en 
aktivitet, som kan tilbydes medlemmerne i året 2009. Årskalenderen vil herefter blive udarbejdet. 
 
 
ad. 6 
Det har tidligere været rejst et forslag om at foreningens logo burde moderniseres og en 
efterfølgende opfordring til medlemmerne i oktober udgaven af Jagtstien om at komme med 
forslag har ikke givet noget. 
Bestyrelsen vil gerne have et mere tidssvarende logo og arbejder med forslag til næste møde. 
 
 
ad. 7 
Se ad. 
 
 
ad. 8 
Fastelavnsskydning – TR og BW sørger for tønder, skydebriller, boller, kakao, kaffe m.m. 
Døren til skydehuset vil snarest blive færdiglavet. I øvrigt flot arbejde af det indtil nu udførte på 
skydehuset. 
Maskinerne afprøves af KJ og NG inden første vinterskydning. 
  
 
Næste bestyrelsesmøde  den 12. februar kl. 19.00 hos MK 
 
 
Mødet slut kl. 22.00 
referent – Tonny Rasmussen 


